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Protokół nr 8/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 8/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 17 lipca 2019 r. Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej  

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Wspólne posiedzenie 

rozpoczęło się o godz. 13:45, a zakończyło o godz. 16:10 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Magdalena Konrady  

 Radny Artur Wiatrak  

Radna Ewa Chyła oraz Radna Barbara Kempiak nieobecność usprawiedliwiona. 

Na 5 członków komisji 3 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Ewelina Robak – Inspektor ds. geodezji i budownictwa, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- przedstawiciele prasy. 

 

Pkt. 1. Temat z planu pracy komisji. 

- Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zrealizowała temat: Stan 

bezpieczeństwa placów zabaw w Perzycach oraz w Zdunach: Plac Księdza Skargi 

 i Plac 700-lecia.  
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Zdunach,  

na posiedzeniu w dniu 17 lipca 2019 r. od godz. 14:45 dokonała oględzin placów zabaw pod kątem 

stanu bezpieczeństwa.  

Po obiektach w Perzycach oraz w Zdunach na Placu Księdza Skargi i Placu 700-lecia, komisję 

oprowadzał Pan Miłosz Zwierzyk, Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju Urzędu 

Miejskiego w Zdunach oraz członek Zarządu Powiatu Krotoszyńskiego. 

Do urządzeń znajdujących się na placu zabaw w Perzycach komisja nie zgłosiła uwag, niemniej 

jednak stwierdzono brak kosza na śmieci. 

Po przeprowadzeniu wizji lokalnej placu zabaw znajdującego się w Zdunach na Placu Księdza 

Skargi, komisja zwróciła uwagę na niebezpieczne elementy takie jak wystające gwoździe  

oraz popękane paliki, które są integralną częścią urządzeń zainstalowanych na placu. 

Z kolei na Placu 700-lecia komisja zaobserwowała niebezpieczne miejsca siedzące dla dzieci  

w narożnikach piaskownicy, skonstruowane z płyty pilśniowej. 

Wobec powyższego komisja wniosła o: 

- zainstalowanie kosza na śmieci przy placu zabaw w Perzycach, 

- dokonanie przeglądu technicznego placu zabaw przy Placu Skargi oraz Placu 700-lecia oraz 

usunięcie niebezpiecznych elementów. 

Komisja zwróciła się z prośbą, aby powyższe wnioski zrealizować w miarę posiadanych środków 

finansowych.  

Oględziny placów skończyły się konstruktywną rozmową. Radni otrzymali informację, 

 że w najbliższej przyszłości, dwa zlustrowane place zabaw przejdą gruntowną modernizację. 

Urządzenia zostaną wymienione na nowe oraz zmieni się otoczenie placu. Na koniec Radny Janusz 

Hyliński, zwrócił uwagę na potrzebę budowy placu zabaw na ul. Księdza Jaśkowskiego, zgodnie 

 z wniesioną wcześniej interpelacją.  
 

Natomiast Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zrealizowała temat: Zapoznanie się  

z działalnością Izby Muzealnej w Zdunach. 

W dniu 17 lipca o godz. 14.00 Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej udała się do Izby 

Muzealnej w Zdunach mieszczącej się przy ul. Sienkiewicza. Z działalnością placówki członków 

komisji zapoznała kustosz muzeum Łucja Długiewicz - Paszek.  

Po wizycie w Izbie Muzealnej w Zdunach Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej nie wnosi 

uwag do działalności instytucji. 

Załącznik do protokołu stanowi przekazana informacja o „Działalności Izby Muzealnej w Zdunach 

Plan pracy kulturalno - oświatowej Izby Muzealnej Zdunowskiego Ośrodka Kultury  

na rok 2019/2020”. 
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Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z Przewodniczącym Komisji Radnym Januszem Hylińskim 

Przewodnicząca Komisji Radna Karolina Jankowska -Grzybek otwarła wspólne posiedzenie Komisji 

Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej witając przybyłych. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum  

i jest władna obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji dotyczyło zaopiniowania projektów uchwał, pozostałe punkty Komisje 

realizowały zgodnie z harmonogramem pracy na 2019r.  

Na wniosek burmistrza Zdun Tomasza Chudego z dnia 15.07.2019r. prowadząca obrady wniosła 

 o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania 

i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków. 

Natomiast na wniosek Przewodniczącej Rady Radnej Danuty Kułagi prowadząca obrady wniosła  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska przyjęła proponowane zmiany  

do porządku obrad - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”,  

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła proponowane zmiany do porządku obrad 

- 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 3 członków 

obecnych podczas głosowania.  

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady Radna Karolina Jankowska - Grzybek przedstawiła następujący porządek obrad 

wraz z przyjętymi zmianami: 

1.  Tematy z ramowego planu pracy:  

- Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska - Stan bezpieczeństwa placów 

zabaw w Perzycach oraz w Zdunach: Plac Księdza Skargi i Plac 700-lecia, 

- Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - Zapoznanie się z działalnością Izby 

Muzealnej w Zdunach.  

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, 
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b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania we wsi 

Chachalnia w rejonie zachodnim, 

c) w sprawie przystąpienia do opracowania zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego w m. Zduny w rejonie ulic: Sulmierzyckiej, Witosa, Ostrowskiej, 

Masłowskiego, Towarowej, 1 Maja i Sieniutowej.  

d) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię 

cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach  

na ławników, 

f) w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Zdun za wyniki w nauce  

i wybitne osiągnięcia, 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny  

na lata 2019-2028, 

i) w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach.  

4. Omówienie projektu zmian w organizacji ruchu w m. Zduny.  

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 
 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Oświaty, Kultury 

 i Kultury Fizycznej przyjęły proponowany porządek obrad bez uwag.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Robak i burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Radny Janusz Hyliński pytał dlaczego Chachalnie podzielono na 2 rejony wschodni i zachodni. 

Ewelina Robak wyjaśniła, że podział wynika z faktu, iż prace nad opracowaniem planu 

zagospodarowania przestrzennego będą sprawniej przebiegać. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że plan zagospodarowania przestrzennego rozdzieli zabudowę 

mieszkaniową od zagrodowej i przemysłowej. Uchwalony plan uchroni mieszkańców przed 

wydaniem warunków zabudowy dla zakładu produkcyjnego w rejonie osiedli mieszkaniowych.  

W chwili obecnej burmistrz zobowiązany jest wydać pozytywną decyzje o warunkach zabudowy  

na podstawie pozytywnych opinii od różnego rodzaju instytucji nadzorujących, nawet jeśli  

w przyszłości zakład będzie uciążliwy dla mieszańców.   
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Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na wyczerpanie  

dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania we wsi 

Chachalnia w rejonie zachodnim, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Robak oraz burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

c) w sprawie przystąpienia do opracowania zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego w m. Zduny w rejonie ulic: Sulmierzyckiej, Witosa, Ostrowskiej, 

Masłowskiego, Towarowej, 1 Maja i Sieniutowej, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Robak oraz burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

d) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia  

w energię cieplną stanowiących własność Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawili Miłosz Zwierzyk oraz burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników, 

Projekt uchwały przedstawił Radny Robert Marciniak Przewodniczący Zespołu ds. opiniowania 

kandydatów na ławników. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

f) w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Zdun za wyniki  

w nauce i wybitne osiągnięcia, 

Radna Karolina Jankowska - Grzybek przedstawiła projekt uchwały oraz omówiła autopoprawkę 

 w §2.2.2 ustną Radnej Sławomiry Kuś do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie w brzmieniu:  

2) uzyskali na koniec roku szkolnego średnią ocen 4,76 i więcej, 

Radna Irena Nowak pytała co po wprowadzeniu proponowanej autopoprawki będzie z wybitnymi 

olimpijczykami sportowymi, którzy nie osiągną średniej ocen 4,76.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odparł, że w przypadku olimpijczyków w danej dziedzinie nauki, 

sportu, ect., mistrza Polski albo mistrza Europy, którzy nie osiągną średniej ocen 4,76 to należy 

zastosować § 2. 4. Uchwały (Stypendium za szczególne osiągnięcia można również przyznać uczniom, 

którzy mają osiągnięcia naukowe i sportowe szczególnie promujące Gminę Zduny.)  

Radny Artur Wiatrak prosił o wyjaśnienie zasad pkt. § 2. 5 projektu uchwały dotyczącego 

wolontariatu.  

Radna Karolina Jankowska Grzybek wyjaśniła, że chodzi o uczniów, którzy udzielają się jako 

wolontariusze w różnych akacjach np. WOŚP, zbieranie żywności, pomagają w schronisku, itp.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił szczegółowo procedurę przyznawania stypendium.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili.  

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddali autopoprawkę pod głosowanie. 

 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

autopoprawkę do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach 

„przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę  

do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

Następnie przewodniczący komisji poddali pod głosowanie projekt z autopoprawką. 

  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały z autopoprawką w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

z autopoprawką w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawili Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej 

 w Zdunach.  

Prowadząca obrady poprosiła Radnego Roberta Marciniaka o przedstawienie wniosku  

o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały. Radny Marciniak, po dokonaniu ponownej 

analizy wysokości diet z gminami ościennymi, zawnioskował o zmianę wysokości diet dla radnych 

w § 2. 1. W brzmieniu: Ustala się zryczałtowaną dietę miesięczną związaną z wykonywaniem mandatu 

w następujących wysokościach: 
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4) dla radnego pełniącego funkcje wiceprzewodniczącego komisji stałych rady 65% podstawy, 

o której mowa w § 1 ust. 2 

5) dla radnego 60 % podstawy, o której mowa w § 1 ust. 2.  

Pozostałe wielkości % pozostawił bez zmian.  

Radny wniosek swój motywował tym, iż obniżka przyniesie oszczędności dla budżetu w ciągu roku 

ok 14 tys. zł, które można przeznaczyć na inwestycje w gminie.  

W dalszej części obrad prowadząca obrady oddała glos Przewodniczącej Rady Miejskiej Radnej 

Danucie Kułaga. 

Radna Danuta Kułaga zawnioskowała, aby pozostawić dla radnego pełniącego funkcje 

wiceprzewodniczącego komisji stałych rady 75% podstawy, o której mowa w § 1 ust. 

Radny Robert Marciniak nie wyraził zgody na podniesienie tej stawki. W dalszej części obrad odniósł 

się do artykułu zamieszczonego w Gazecie Krotoszyńskiej.  

Radny Janusz Hyliński zwrócił uwagę, że obecna Rada boryka się z uchwałami z 2013r. Uchwały 

były podjęte przez Rady w poprzednich kadencjach. A winą, za obecny stan prawny, obarcza się 

obecną Radę.  

Burmistrz Tomasz Chudy przypominał, że w 2013r. uchwała przeszła przez Wydział Prawny, 

Kontroli i Nadzoru Woj. Wielkopolskiego bez uwag, zastrzeżeń co do zapisów uchwały. A obecnie 

wojewoda złożył skargę na błędnie naliczone diety. Niesłuszne jest również straszenie obecnych  

i byłych radnych o zwrot diet, wówczas prawidłowo naliczonych w myśl obowiązujących przepisów.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na wyczerpanie 

dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały z autopoprawką Radnego Roberta  Marciniaka  w przedmiotowej sprawie - 3 głosami  

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas 

głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

 z autopoprawką Radnego Roberta Marciniaka w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”,  

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 3 członków obecnych podczas 

głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

Pkt. 4. Omówienie projektu zmian w organizacji ruchu w m. Zduny. 

Temat przedstawił Miłosz Zwierzyk i Tomasz Chudy .  

Członkowie komisji zgłosili następujące uwagi do projektu organizacji ruchu: 
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1)  wyjazd z ul. Kobylińskiej na Rynek – rozgraniczyć znakami poziomymi kierunek jazdy na dwa 

kierunki prosto (w kierunku Krotoszyna) oraz w prawo (w kierunku Cieszkowa),  

2) pl. Kościuszki między parkiem a nr 7,8,9,10 (Piekarnia Ratajczyk) – zmiana na ulice 

jednokierunkową i wytyczenie miejsc parkingowych albo ustawienia zakazu parkowania,   

3) stworzenia przejścia dla pieszych: 

 - na ul. Kolejowej do pl. Kościuszki na odcinku ul. Kolejowej nr 1-4 lub na ul. T. Rejtana  

do pl. Kościuszki na odcinku ul. T. Rejtana 2 (dz. 1234/1). 

 

Wniosek komisji o zmianę w organizacji ruchu stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Magdalena Krawczyk oraz Burmistrz Zdun Tomasz Chudy przedstawili wniosek 

mieszkanki Zdun, która zwróciła się z prośbą o sprzedaż części drogi (dz. nr 1040/4) przylegającej 

do działki nr 2617/4, której jest właścicielką.  

Po analizie przedłożonych dokumentów i własności gruntów sąsiadujących działek prowadząca 

obrady Radna Karolina Jankowska Grzybek poddała wniosek o wyrażenie zgody na podział  

i sprzedaż części drogi położnej na dz. 1040/4 pod zaopiniowanie.  

Po uzyskaniu wyjaśnień Przewodniczący Komisji poddali wniosek zaopiniowaniu. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie wniosek  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania, z uwagą aby wydzielić część drogi  

w wnioskowanym zakresie z uwzględnieniem i zapewnieniem dojazdu do pozostałych sąsiadujących 

działek.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie wniosek 

 w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania, z uwagą aby wydzielić część drogi  

w wnioskowanym zakresie z uwzględnieniem i zapewnieniem dojazdu do pozostałych sąsiadujących 

działek.  

Wniosek i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

W dalszej kolejności członkowie komisji przedstawili wolne głosy i wnioski. 

Radna Danuta Kułaga, w dłuższej wypowiedzi, podniosła kwestię regulacji zawartych w ustawie 

 o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych1 (w tzw. ustawie wiatrakowej). Pytała czy 

 
1 Ustawa wprowadzająca m.in. wymogi w zakresie odległości elektrowni wiatrowych od budynków mieszkalnych albo budynków o funkcji 
mieszanej, w skład której wchodzi funkcja mieszkaniowa.  
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mieszkańcy otrzymają informacje2 o tym, że nie ma możliwości zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

wybudowanych wiatraków. Proponowała, aby powiadomić pisemnie właścicieli parceli 

mieszczących się pod wiatrakiem o zmianie przepisów i braku możliwości wybudowania się.   

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odparł, że zostanie wykonana mapa poglądowa i informacja zostanie 

umieszczona na stronie internetowej www.zduny.pl, aby zainteresowani kupnem działek w rejonie 

wiatraków byli doinformowani o braku możliwości zabudowy działek w obrębie 10h. Obecnie 

wydawanie warunków zabudowy w obszarze wiatraków są wstrzymane. Burmistrz Zdun zaapelował, 

aby każdy zainteresowany przed kupnem działki na terenie gminy Zduny zapoznała się z możliwością 

zagospodarowania działki - informacji w tutejszym urzędzie. 

Miłosz Zwierzyk dodał, że ustawodawca nałożył na gminy konieczność ustalenia w ciągu 3 lat planu 

zagospodarowania przestrzennego w obszarze elektrowni wiatrowych. Dodał, że plan 

zagospodarowania przestrzennego jest kosztowny i czasochłonny.  

 

Innych zapytań, wniosków nie zgłoszono.  

Po wyczerpaniu dyskusji i porządku obrad posiedzenie zamknięto.  

 
Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 
Przygotował(a): Barbara Fornal 

 
  

 
2 Art. 4 ustawy: Odległość, w której mogą być lokalizowane i budowane o charakterze mieszkaniowym jest równa lub większa od dziesięciokrotności 
wysokości elektrowni wiatrowej mierzonej od poziomu gruntu do najwyższego punktu budowli, wliczając elementy techniczne, w szczególności wirnik 
wraz z łopatami (całkowita wysokość elektrowni wiatrowej). 
 


